
 
Jaarverslag MR, CBS De Postiljon, 2023-2024 
Marloes Veldhuizen (voorzitter) 

Voorwoord 
Het schooljaar op De Postiljon is gestart met een directiewissel. Jeannette de Ronden heeft afscheid 

genomen en Else Linde is per 01-10-2023 gestart als de nieuwe directeur van De Postiljon.  

Vanwege het stoppen van de door de overheid beschikbaar gestelde NPO gelden en een financiële 

taakstelling vanuit het bestuur zijn de beschikbare financiële middelen gedaald. Dit houdt in dat er 

minder formatieplekken beschikbaar zijn en afscheid is genomen van een aantal collega’s voor de 

zomervakantie.  

In februari 2024 is gestart met een instroomgroep. Voor de bezetting van de instroomgroep moest 

gebruikgemaakt worden van de huidige formatie. De MR heeft meegedacht hoe dit vorm gegeven 

kon worden. Uiteindelijk is ervoor gekozen om de instroomgroep 4 dagen per week naar school te 

laten gaan op maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag. Met de dringende oproep vanuit de MR om 

voor de leerlingen die op woensdag naar de BSO zouden gaan of al een oudere broer of zus hadden 

op school, een goed alternatief voor de gehele dag te bieden.  

Gedurende het schooljaar hebben wij, in overleg, de MR ouder- en personeelsgeleding uitgebreid 

naar 6 personen. Naar aanleiding van de algemene ouderavond, gaven twee ouders aan interesse te 

hebben om deel te nemen aan de MR. Omdat de interesse voor de MR tot op heden niet groot was 

en het voor de besluitvorming beter is om met meer dan twee personen in een geleding te zitten, 

hebben wij besloten om zowel aan de oudergeleding als aan de personeelsgeleding een lid toe te 

voegen. Voor de oudergeleding zijn verkiezingen gehouden. Omdat de termijn van de huidige 

voorzitter aan het einde van het schooljaar erop zit, is de uitvraag gedaan voor twee nieuwe leden 

voor de oudergeleding. De verkiezingen zijn succesvol verlopen. In totaal hebben zes ouders 

aangegeven deel te willen gaan nemen aan de oudergeleding van de MR. Ruim 50% van de ouders 

hebben hun stem uitgebracht en de twee ouders met de meeste stemmen gaan deelnemen aan de 

oudergeleding.  

Aan het einde van het schooljaar heeft een ouderlid van de MR aangegeven niet meer deel te 

kunnen nemen. Omdat net verkiezingen waren gehouden voor de twee andere plekken, is gekozen 

om deze uitslag te gebruiken. Er is contact opgenomen met de ouder die tijdens de verkiezing als 

derde is geëindigd. Deze ouder heeft aangegeven deel te willen nemen als ouderlid aan de MR van 

de Postiljon en gaat na de zomervakantie starten.  

Ook dit schooljaar is de MR nauw betrokken geweest bij de samenwerking met Bink en de 

ontwikkelingen van de nieuwbouw. Helaas is de nieuwbouw nog steeds niet gestart. Het perceel dat 

in eerste instantie bedoeld was voor het integraal kindcentrum is te klein en afgeschreven. Dit maakt 

dat opnieuw gekeken moet gaan worden naar een passende plek. Om vaart achter het proces te 

zetten, zijn regelmatig afspraken gepland met de wethouder. Vanwege de vele nieuwbouwprojecten 

in Soesterberg en omgeving stijgt het aantal kinderen dat naar school gaat. Dit maakt dat het van 

belang is dat actie wordt ondernomen. De Postiljon kan niet verder groeien als er geen lokalen 

beschikbaar zijn. Op dit moment zitten de groepen 1 t/m 4 vol.  

Afgelopen jaar is de samenwerking met Bink voortgezet. Er is een gezamenlijke studiedag geweest 

en een gezamenlijke training voor De vreedzame school. De samenwerking met Bink en de 

nieuwbouw van de Postiljon komen regelmatig ter sprake tijdens onze vergaderingen.  

Tot slot: Vanuit de MR zijn gedurende het schooljaar diverse onderwerpen besproken: 

- Gebruik van mobiele telefoons op school. 



Tot en met groep 6 geen mobiele telefoons in de klas. In groep 7 en 8 komen tassen, waar de 

mobiele telefoons in kunnen. De mobiele telefoons worden gebruikt buiten het hek. De kinderen 

zijn bereikbaar op school, door contact op te nemen met de school.  

- HB-beleidsplan. 

Er is een beleidsplan geschreven, waarin staat beschreven op welke manier De Postiljon omgaat 

met hoogbegaafde leerlingen.  

- Trakteren op school. 

Trakteren op school was bij de start van het schooljaar een groot onderwerp in de media. Hierbij 

werd vooral ingestoken op het vieren van een feestje met de hele klas wanneer een kind jarig is 

en niet meer te trakteren. Dit om gelijkheid te creëren en traktaties vaak ongezond zijn. Met 

elkaar hebben wij ervoor gekozen om kinderen wel te laten trakteren als ze jarig zijn. In de 

nieuwsbrief wordt aandacht besteed aan de gezonde traktatie. Daarnaast willen we dit 

onderwerp wel blijven bespreken in kader van de ontwikkelingen op gezondheidsgebied.   

- Ouderbijdrage 

Hoe geven wij meer inzicht in wat school doet met de ouderbijdrage die wordt gevraagd, vooral 

met het deel voor de tussenschoolse opvang? In de nieuwsbrief is door de personeelsgeleding 

een stuk geschreven om uitleg te geven waar het geld dat aan de ouders wordt gevraagd voor 

de tussenschoolse opvang aan wordt besteed.  

Samenstelling 
In de MR hadden zitting: 

● Namens de ouders: Marloes Veldhuizen (voorzitter) en Ruud Sanders. In maart 2024 is 

Ievonne van Limpt gestart.  

● Namens het personeel: Lisanne van Vliet en Mieke van Someren. In januari 2024 is Wendy 

van Thiel aan de personeelsgeleding van de MR toegevoegd.  

Aan het einde van het schooljaar treden Ruud Sanders en Marloes Veldhuizen uit en zullen Tim 

Limpens en Thierry Keller namens de oudergeleding toetreden tot de MR. Gedurende dit schooljaar 

is de MR uitgebreid met een ouder en een leerkracht, wat maakt dat de MR bestaat uit zes leden. 

Komend schooljaar houden wij de bezetting van de MR op zes personen.  

 

Vergaderingen 

De MR heeft tijdens het schooljaar zes keer vergaderd. De reservedatum hebben wij dit jaar niet 

nodig gehad. 

De MR heeft ingestemd met:

● De begroting van de oudercommissie 

● Het schoolplan 2024-2028 

● Het jaarverslag  2023-2024 

● De studiedagen 2023-2024

De MR heeft positief geadviseerd over: 

● De begroting 2024 

● School Ondersteuningsplan 

 

De MR heeft  Meegedacht met: 

● Start instroomgroep 

 

De blik vooruit 
De MR blijft de focus houden op de verbinding met ouders en de juiste communicatie. Speerpunten 

voor de MR zijn ook voor het komende schooljaar de rol van MR richting de ouders, de 

samenwerking met BINK en de ontwikkelingen rondom de huisvesting/nieuwbouw.  


